
Супервизор  именује  шефа
Полиције Брчко Дистрикта
Данас  је  супервизор  за  Брчко  Дистрикт,  Хенри  Л.  Кларк,
именовао Миленка Миличевића за шефа Полиције Брчко Дистрикта.
Господин Миличевић је именован на период од четири године, уз
могућност продужења на још један четворогодишњи мандат.

Господин Миличевић је једногласно предложен за ово мјесто од
стране  Независног  одбора  за  разматрање  пријава  и  избор
кандидата. Одбор чине предсједник Правосудне комисије Брчког,
јавни тужилац, виши полицијски службеници из Бијељине, Орашја
и  Тузле,  шеф  Центра  за  ментално  здравље  при  Одјељењу  за
здравство,  и  представник  супервизора.  Командир  Полицијске
мисије  Европске  уније  (ЕУПМ)  за  Брчко  учествовао  је  као
посматрач. Одбор је разматрао 30 пријава и изабрао 4 кандидата
за  разговор.  Господин  Миличевић  показао  се  као
најквалификованији  кандидат,  те  је  његово  име  упућено
Скупштини  Брчког  за  давање  сагласности.

Након напада у штампи усмјерених против дјеловања господина
Миличевића током недавног рата, Скупштина Брчког је одложила
гласање. Српски посланици су се састали са супервизором, и
неколико њих је изразило забринутост да Срби у Брчком неће
дати подршку господину Миличевићу, без обзира на то да ли су
наводи из штампе истинити или не. На захтјев супервизора,
Скупштина је позвала господина Миличевића на радни састанак на
којем  су  посланици  имали  прилику  да  му  поставе  питања.
Господин  Миличевић  је  одбацио  оптужбе  против  њега:  није
изнијет ниједан доказ који потврђује ове оптужбе. Господин
Миличевић је добио сертификат од Оперативних снага међународне
полиције  (ИПТФ),  а  Међународни  кривични  суд  за  бившу
Југославију  није  доставио  никакве  негативне  информације  о
њему.

https://www.ohr.int/%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7%d0%be%d1%80-%d0%b8%d0%bc%d0%b5%d0%bd%d1%83%d1%98%d0%b5-%d1%88%d0%b5%d1%84%d0%b0-%d0%bf%d0%be%d0%bb%d0%b8%d1%86%d0%b8%d1%98%d0%b5-%d0%b1%d1%80%d1%87/
https://www.ohr.int/%d1%81%d1%83%d0%bf%d0%b5%d1%80%d0%b2%d0%b8%d0%b7%d0%be%d1%80-%d0%b8%d0%bc%d0%b5%d0%bd%d1%83%d1%98%d0%b5-%d1%88%d0%b5%d1%84%d0%b0-%d0%bf%d0%be%d0%bb%d0%b8%d1%86%d0%b8%d1%98%d0%b5-%d0%b1%d1%80%d1%87/


Ипак, на скупштинском гласању 7. фебруара српски посланици
нису дали своју сагласност. Добио је 15 од 28 гласова, што је
недовољно за тропетинску већину.

Независни одбор за разматрање пријава и избор кандидата састао
са супервизором 14. фебруара 2003. године, и поново свесрдно
препоручио господина Миличевића као далеко најквалификованијег
кандидата. Одбор је одбио да препоручи алтернативу. Чланови
одбора и супервизор су се сложили да би, уколико Скупштина
изнесе озбиљне доказе против господина Миличевића, они поново
размотрили своју одлуку, али да одлука одбора не треба да се
мијења због непоткријепљених спекулација из штампе. Стога је
супервизор  именовао  господина  Миличевића  за  новог  шефа
Полиције.

Супевизор Кларк је изнио сљедећи коментар: “Брчко Дистрикту је
пријеко  потребан  искусан  и  професионалан  шеф  Полиције.
Господин  Миличевић  очигледно  испуњава  тај  стандард.  Сврха
поступка издавања скупштинске сагласности била је да прошири
круг  учесника  у  разматрању,  те  да  разматрање  отвори  за
коментар јавности. Међутим, такав демократски процес не може
функционисати уколико чланови законодавне власти дозволе себи
да се окрену против неког кандидата на основу непоткријепљених
гласина и неоснованих напада на његову личност. Напротив, као
и  сви  други  у  том  процесу,  законодавци  морају  трагати  за
истином. Њихово давање сагласности није ни у једном тренутку
било  усмјерено  на  опструирање  процеса  избора  аполитичног,
професионалног шефа Полиције.”

“Брчко  себи  не  смије  дозволити  да  има  другоразредне,
исполитизоване  полицијске  снаге.  Да  би  се  побиједио
организовани  криминал  и  открио  озбиљан  привредни  криминал,
потребна је стручност а не политика. Морамо имати полицијске
снаге  које  задовољавају  довољно  високе  професионалне
стандарде,  који  подржавају  наше  професионално,  независно
правосуђе, те спроводе наше савремене законе.”

“Брчко Дистрикт је спреман за сљедећи корак који иде даље од



мултиетничких полицијских снага – а то је заједница у којој ће
сваки  грађанин  или  становник  бити  третиран  са  истим
достојанством, без обзира на етничку или политичку припадност.
Такође очекујем да се сваки појединац на исти начин односи
према члановима полицијских снага, од новог шефа полиције до
најмлађег полицајца.”


